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Godkendt referat fra møde 2022-1 i akademisk råd, Det Sundhedsviden-
skabelige Fakultet, den 3. februar 2022 kl. 12.30-15.30, Mødet blev af-
holdt via Zoom 

 
Medlemmer: Til stede Med afbud Uden afbud 

Lars Hvilsted Rasmussen (dekan) X   

    

VIP-repræsentanter:    

Henrik Bøggild X   

Claus Graff X   

Torben Moos X   

Carsten Dahl Mørch X   

Kristian Kjær Petersen X   

Mark de Zee X   

Carsten Reidies Bjarkam (fraværende pkt. 7-11) X   

Søren Hagstrøm X   

René Ernst Nielsen (deltog til og med pkt. 11) X   

Anne Estrup Olesen X   

    

Studenter repræsentanter:    

Mette Andbæk Kaasgaard  X  

Aparna Banerjee X   

Caroline Pilkjær Houmøller X   

Helena Birk Wisby  X  

    

Observatører:    

Susanne Nielsen Lundis (TAP) X   

Christina Øllegaard Elmer (TAP) X   

Kristian Damgaard Lyng (Ph.d.-studerende) X   

Nadja Albertsen (Ph.d.-studerende)  X  

    

 

Lasse Panny Pedersen (referent), SUND dekansekretariat deltager under hele mødet.  

 
Mødet blev indledt kl. 12.30 og afsluttet kl. 15.30. 
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Referat 

1. Godkendelse af dagsorden for akademisk råds møde 2022-1 

 

Lars Hvilsted Rasmussen indledte mødet med at konstatere: 

- at mødet er indkaldt med lovligt varsel. Dagsorden og bilag er udsendt den 28. januar 2022. Bi-

lag vedr. punkt 2 er eftersendt forud for mødet. 

- at akademisk råd er beslutningsdygtigt idet 13 af 15 medlemmer var til stede ved mødets start. 

- at mødet er omlagt fra fysisk til online afvikling. Som følge heraf omlægges SUND akademisk 

råds møde 2022-2 til fysisk afvikling.  

 

Lars Hvilsted Rasmussen orienterede om, at fakultet umiddelbart forud for mødet har modtaget ind-

stilling vedr. sammensætning af bedømmelsesudvalg vedr. doktorafhandling (Dr. Med.) indleveret af 

Professor Michael Skovdal Rathleff. Lars Hvilsted Rasmussen anmodede akademisk råd om, at ind-

stillingen optages på dagsordenen under punkt 14. Akademisk råd godkendte anmodningen.  

 

Akademisk råd godkendte dagsordenen. 

 
2. Godkendelse af referat fra akademisk råds møde 2021-6 

Bilag 2022-1-2a: Foreløbigt referat SUND akademisk råds møde 2021-6, den 14. december 2021  
 
Det foreløbige referat fra akademisk råds møde 2021-6, den 14. december 2021 blev udsendt sam-
men med mødeindkaldelsen til mødet. Der indkom ikke kommentarer til referatet forud for mødet. 
 
Torben Moos fremsatte kommentarer til drøftelsen under punkt 4: Orientering om opdatering af 
ph.d.-programmerne. Kommentarerne omhandlede ikke ønske om tilpasning af referatet.  
 
Akademisk råd godkendte referatet uden ændringer.  
 

3. Velkommen til nye medlemmer og observatører i SUND akademisk råd  
Bilag 2022-1-3a: Sagsfremstilling 
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet.  
 
Der har ultimo 2021 været afholdt AAU valg til akademisk råd gældende for valggruppe 3: stude-
rende. På SUND er der valgt fire studenterrepræsentanter til SUND akademisk råd. En af de valgte 
har opnået genvalg og tre er nyvalgte.  
 
Pr. 1. februar 2022 er følgende studerende indvalgt i SUND akademisk råd:  
- Mette Andbæk Kaasgaard (medicin)  
- Aparna Variyath Banerjee (sundhedsteknologi) 
- Caroline Pilkjær Houmøller (medicin) 
- Helena Birk Wisby (medIS) 
 
På seneste møde i SUND akademisk råd den 14. december 2021 udpegede rådet to nye ph.d.-ob-
servatører til SUND akademisk råd, som indtræder pr. 1. februar 2022: 
- Kristian Damgaard Lyng 
- Nadja Albertsen 

 
Akademisk råd bød de nye medlemmer og observatører velkommen og gennemførte en kort præ-
sentationsrunde.   

 
4. Valg af formand og næstformand for akademisk råd, Det Sundhedsvidenskabelige Fakultet 

Bilag 2022-1-4a: Sagsfremstilling 
Bilag 2022-1-4b: Forretningsorden for SUND akademisk råd 
 
Lars Hvilsted Rasmussen informerede om formandsvalget. 
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SUND akademisk råds møde den 3. februar 2022 er første møde efter nyvalg. SUND akademisk råd 
skal ifølge rådets forretningsorden gennemføre formandsvalg som følge af AAU valget ultimo 2021. 
 
Jf. AAU´s vedtægt § 75 ”Medlemmerne vælger en formand af sin midte”. Formandens kompetencer 
og opgaver følger af forretningsordenen for SUND akademisk råd. Dekanen er ikke født formand for 
akademisk råd. Såfremt der er flere kandidater til formandsposten afgøres valget ved fortrolig af-
stemning. 
 
Lars Hvilsted Rasmussen oplyste, at han genopstiller til valg som formand for SUND akademisk råd 
og motiverede kort for sit kandidatur. Der indkom ikke yderligere kandidater. Lars Hvilsted Rasmus-
sen blev dermed genvalgt som formand for SUND akademisk råd. 
 
Jf. forretningsorden for SUND akademisk råd vælger akademisk råd en næstformand blandt VIP-
repræsentanterne i rådet. Næstformands kompetencer og opgaver følger af forretningsordenen. 
Klinisk professor Søren Hagstrøm oplyste, at han genopstiller som næstformand og motiverede kort 
for sit kandidatur. Der indkom ikke yderligere kandidater. Søren Hagstrøm blev dermed genvalgt 
som næstformand for SUND akademisk råd. 
 
Begge takkede for valget. Funktionsperioden er til og med 31. januar 2023. 
 

5. Godkendelse af forretningsorden for akademisk råd, Det Sundhedsvidenskabelige Fakultet 
Bilag 2022-1-5a: Sagsfremstilling 
Bilag 2022-1-5b: Forretningsorden for SUND akademisk råd  
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet.  
 
Forretningsorden for SUND akademisk råd er senest revideret og godkendt på møde i SUND akade-
misk råd den 16. september 2021.Jf. akademisk råds årshjul tages forretningsorden for rådet op til 
evt. revision en gang årligt.  
 
Det udsendte forslag til forretningsorden for SUND akademisk råd indeholder ikke forslag om æn-
dringer. Der indkom ingen forslag til ændringer af forretningsordenen, som hermed blev godkendt.   
 

6. Fortroligt - Præsentation af Viden for verden 2022-2026 målaftaler for SUND fakultetet og institutter  
Bilag 2022-1-6a: Sagsfremstilling 
Bilag 2022-1-6b: SUND forslag til Viden for verden målaftaler for fakultet og institutter 2022  
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet og præsenterede arbejdet med Viden for verden målafta-
ler samt det endelige forslag til Viden for verden målaftaler for 2022 gældende for SUND, Klinisk In-
stitut og HST.  
 

I forbindelse med den nye AAU Strategi Viden for verden 2022-2026 indføres et nyt strategipara-

digme, hvor direktionen efter drøftelser med institutledere, prodekaner og den administrative ledel-

sesgruppe prioriterer en række udvalgte mål for en 1-årig periode ad gangen.  

 

2022 er første år i den nye strategiperiode og direktionen har prioriteret 12 mål for 2022 inden for 7 

temaer: 

1. Uddannelse 

1.1 Integration af SSH- og STEM-kompetencer i AAU’s uddannelser 

 

2. Forskning 

2.1 AAU inddrager og samarbejder med regionale, nationale og internationale parter om missi-

onsdrevet forskning 

2.2 Alle institutter bedriver forskning med afsæt i digitale data 

 

3. Vidensamarbejde 

3.1 Institutterne arbejder strategisk med alumner som indgang til samarbejdspartnere 
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4. Kommunikation og profilering 

4.1 Embedsværket i centraladministrationen kender og samarbejder med AAU 

4.2 AAU kommunikerer et tydeligt værditilbud til relevante aftagere af kandidater 

 

5. Organisation og ledelse 

5.1 Ledere og medarbejdere skal være i stand til at agere handlingsorienteret 

5.2 Organisatorisk og ledelsesmæssigt gearet til at være missionsdrevet universitet 

5.3 AAU er et hotspot for talenter 

 

6. Administration og service 

6.1 En samlet administrativ organisation 

6.2 Synliggørelse og udvikling af AAU som grøn organisation 

 

7. Implementering af Viden for verden 2022-26 

7.1 Strategiimplementering og læring 

 
Med udgangspunkt i de 12 prioriterede mål skal institutterne, hovedområderne og enhederne i Fæl-
les Service udarbejde deres egen målaftale, som beskriver hvordan den pågældende enhed ønsker 
at bidrage til den samlede målrealisering på AAU inden for hvert af målene.  
 
Hvert hovedområde har jf. den nye AAU budgetmodel en årlig strategi- og prioriteringspulje øremær-
ket til realisering af Viden for verden 2022-2026. Puljens størrelse varierer efter fakultets størrelse. 
For SUND’s vedkommende er der ca. 5 mio. kr. i puljen i 2022. Midlerne udmøntes til realisering af 
målaftalernes strategisk prioriterede aktiviteter for 2022.  
 
I perioden medio november 2021 til primo januar 2022 har enhederne udarbejdet forslag til egne 
målaftaler inden for de 12 prioriterede mål. Som en del af processen blev foreløbige målaftaler be-
handlet i SUND akademisk råd 14. december 2021.  
 
De færdige forslag er efterfølgende behandlet på fakultetsniveau og på et dialogmøde mellem fakul-
tetsledelsen (dekan, prodekan og institutledere) og Rektoratet. Den endelige godkendelse af målaf-
talerne for 2022 sker på direktionsmøde den 9. februar 2022.  
 
Akademisk råd indledte plenumdrøftelse af målaftalerne med gruppedrøftelser i breakout rooms. Af 
plenumdrøftelsen kan følgende fremhæves: 
- Der efterspørges større transparens i prioriteringen af aktiviteter i målaftalerne.  
- Input fra seneste behandling akademisk råd vedr. prioritering af midler til talentudvikling er ikke 

med i de endelige målaftaler for 2022. 
- Midlerne er prioriteret til mange småinvesteringer i stedet for færre og mere substantielle inve-

steringer. Akademisk råd opfordrer til overvejelse af, hvordan man får mest ud af midlerne.  
- Formuleringerne i målaftalerne er overordnede, og det er derfor svært at gennemskue konkrete 

aktiviteter. Akademisk råd finder det derfor svært at rådgive om implementeringen heraf.  
- Den korte tidshorisont ifm. de 1-årige mål bekymrer akademisk råd. Strategier realiseres ikke på 

et år og reelle forandringer tager tid. Uden kendskab til mål for 2023 og 2024 er det svært at vur-
dere, om AAU skaber det rette fundament for fremtiden. 

- Er det realistisk at gennemføre målrealisering via aktiviteterne i løbet af 2022, og kan midlerne 
aktiveres indenfor et år. Det udtrykkes en bekymring for, at midlerne blot vil blive benyttet til at 
lappe huller i driften.  

- Der efterspørges medarbejderinvolvering i konkrete prioriteringer ifm. implementeringen eks. 
ifm. pilotprojekter. 

- Der efterspørges drøftelser vedr. det missionsdrevne. Et fælles fundament er afgørende.  
 

 

Lars Hvilsted Rasmussen afsluttede drøftelsen og takkede akademisk råd for deres kommentarer.  

 

Carsten Bjarkam forlod mødet. Akademisk råds var forsat beslutningsdygtigt i og med, at 12 ud af 15 

tilstede medlemmer var tilstede.  



 

Side 5 / 8 

 

 
Pause  

 

 

7. Udpegning af repræsentant for det videnskabelige personale til AAU Udpegningsorgan  
Bilag 2022-1-7a: Sagsfremstilling 
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet.  
 
I henhold til universitetsloven er der på Aalborg Universitet nedsat et indstillingsorgan, der indstiller 
en formand og øvrige eksterne medlemmer til AAU’s bestyrelse efter åbent opslag, og et udpeg-
ningsorgan, der udpeger formanden og de øvrige eksterne bestyrelsesmedlemmer efter indstilling 
fra indstillingsorganet. 
 
Indstillingsorganet og udpegningsorganet har i den forbindelse til opgave at påse, at de eksterne be-
styrelsesmedlemmer, herunder formanden, opfylder kompetencekravene fastsat i universitetsloven 
og AAU’s vedtægt. 
 
Ifølge vedtægten er AAU’s udpegningsorgan blandt andre sammensat af en repræsentant for de an-
satte udpeget af og blandt medlemmer, der repræsenterer det valgte videnskabelige personale i et 
af de akademiske råd efter tur.  
 
Udpegningsperioden for den nuværende repræsentant for det videnskabelige personale udløber pr. 
4. februar 2022. Det er akademisk råd på SUND’s tur til at udpege en ny repræsentant for det viden-
skabelige personale til udpegningsorganet pr. 5. februar 2022. 
 
Den nye repræsentant udpeges af og blandt de medlemmer, der repræsenterer det valgte videnska-
belige personale i det akademiske råd for en periode på 2 år uden mulighed for genudpegning. 
 
Akademisk råd besluttede enstemmigt at indstille klinisk professor Søren Hagstrøm til AAU udpeg-
ningsorgan.  
 

8. Høring vedr. AAU politik for brug af undervisningsmateriale (revideret forslag) 

Bilag 2022-1-8a: Sagsfremstilling 

Bilag 2022-1-8b: Forslag til AAU's politik for brug af undervisningsmateriale 

 

Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet.  

 

Fakultetet har modtaget en revideret udgave af AAU-politik for brug af undervisningsmateriale. 

SUND akademisk råd behandlede og indsendte høringssvar til det oprindelige udkast i juni 2021. På 

baggrund af de indkomne kommentarer er der udarbejdet et revideret udkast til politikken, som er 

sendt i høring hos de akademiske råd m.fl.  

 
Akademisk råds drøftede høringsudkastet og havde følgende kommentarer, som samles til det sam-
let høringssvar: 
- Akademisk råd bemærker, at det er positivt, at høringsinput til det oprindelige forslag til politik-

ken herunder, at der ikke havde indgået videnskabelige medarbejdere i arbejdsgruppen, er ble-
vet hørt.  
 

- Akademisk råd bemærker, at det reviderede forslag er bedre end det oprindelige forslag.  
 

- Akademisk råd bemærker, at det i afsnittet Undervisningsmateriale, der indeholder lyd- og billed-
optagelser under punkt 12 fremgår, at der skal indgås aftaler mellem undervisere og studieledel-
sen i hvert enkelt tilfælde. Akademisk råd efterspørger i den forbindelse en procesbeskrivelse, 
formkrav og evt. en aftaleskabelon. Alt dette med det formål, at undgå en unødig kompliceret 
proces, hvor aftalerammerne skal defineres på ny i hvert enkelt tilfælde. Yderligere finder akade-
misk råd at det er uklart, hvem der er ansvarlig for at sådanne aftaler indgås, og hvad konse-
kvenserne er, hvis det ikke sker? 
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- Akademisk råd bemærker, at undervisernes samtykke til brug af undervisningsmaterialet er ikke-

tidsbegrænset. Akademisk råd foreslår, at samtykket skal være tidsbegrænset med mulighed for 
fornyelse af samtykke.  
 

- Akademisk råd bemærker, at det i politikken bør tydeliggøres, at politikken kun omfatter brug af 
undervisningsmateriale udarbejdet i forbindelse med den pågældende undervisers ansættelse 
ved AAU. Præcisionen er nødvendig, da mange af Klinisk Instituts videnskabelige medarbejdere 
har dobbeltansættelse (ved AAU og Region Nordjylland), og at medarbejdere ofte underviser 
ifm. begge ansættelse eks. på den præ- og postgraduate del af medicinuddannelsen.  
 

- Akademisk råd spørger til, hvordan samtykke fra studerende ifm. videooptagelser, hvor de stu-
derende er synlige håndteres? Her tænkes i GDPR.  

 
Lars Hvilsted Rasmussen afsluttede punktet. Lasse Panny Pedersen Indsender høringssvar fra 
SUND akademisk råd.  

 
 

9. Orientering og drøftelse vedr. SUND’s indmeldte plan i forbindelse med den politiske aftale Flere og 
bedre uddannelsesmuligheder i hele Danmark  
Bilag 2022-1-9a: Sagsfremstilling 
 
Lars Hvilsted Rasmussen orienterede om SUND’s indmeldte plan i forbindelse med den politiske af-
tale om Flere og bedre uddannelsesmuligheder i hele Danmark. 
 
AAU har fået en tvungen opgave om at udflytte eller reducere antallet af studiepladser i Aalborg og 
København med 10 %. AAU’s hovedområder er blevet bedt om indmelde konkrete forslag til håndte-
ring af opgaven. SUND’s input indgår i den samlede AAU-indmelding, som efterfølgende skal be-
handles politisk med henblik på godkendelse. For SUND’s vedkommende er følgende indmeldt til 
AAU’s samlede plan: 

• Reduktion af optaget på Idræt og Medicin med industriel specialisering (MedIS) 
o Bacheloruddannelse i Idræt: loft fastsættes til 50 

o Bacheloruddannelse i MedIS: loft fastsættes til 80 

o Kandidatuddannelse i MedIS: loft fastsættes til 50 

 

• Folkesundhedsvidenskab flyttes til Hjørring 

o Miljøet kan flyttes, da der ikke er særlige behov til laboratorier mv.  

o Kan blive en vigtig del af det nye sundhedsvidenskabelige miljø i Hjørring 

 

• Antallet af medicin-kandidatstuderende i Hjørring øges fremadretttet 

o Forventeligt 40 kandidatstuderende 

 

• Mulig etablering af ny tandlægeuddannelse i Hjørring 

o Ikke endeligt vedtaget. 

 

Akademisk råd tog orienteringen til efterretning og havde følgende kommentarer til den indmeldte 
plan:  
- Akademisk råd udtrykte bekymring for flytning af kandidatuddannelsen i folkesundhedsviden-

skab, og den uddannelsens overlevelse på længere sigt.  
- Akademisk råd efterspurgte en plan B vedr. folkesundhedsvidenskab, såfremt der ikke etableres 

en tandlægeuddannelse i Hjørring.  
- Akademisk råd spurgte til, hvilke økonomiske konsekvenser den indmeldte plan har for SUND. 

Lars Hvilsted Rasmussen svarede, at realiseringen af planen ikke forventes at medføre ekstra 
omkostninger for SUND. AAU har indmeldt, at den afsatte finansiering til etablering og drift af en 
evt. tandlægeuddannelse ikke er dækkende. Etablering af uddannelsen vil kun gennemføres, 
hvis der findes yderligere finansiering. Der er udarbejdet et revideret budgetforslag, som er ind-
sendt til ministeriet. AAU  
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- Akademisk råd bemærkede, at en øgning af antallet af medicinstuderende i Hjørring vil kræve 
en øgning af undervisningskapaciteten i Hjørring. Lars Hvilsted Rasmussen svarede, at der op-
mærksomhed på at sikre den rette kapacitet både ift. undervisere og lokaler. Der er igangsat en 
dialog med hospitalsledelsen på Regionshospital Nordjylland herom.  

- Akademisk råd bemærkede, at der kan være udfordringer med at skabe et varigt miljø i Hjørring, 
hvis det kun er dele af medicinuddannelsen, som skal gennemføres i Hjørring. Det blev fore-
slået, at der tænkes i virtuel undervisning for studerende i Hjørring. 

- Akademisk råd var opmærksomme på, hvorvidt AAU bliver målt på om de studerende bosætter 
sig i Hjørring, eller om de pendler fra Aalborg.  

 
Lars Hvilsted Rasmussen afsluttede drøftelsen. AAU har fået en bunden opgave. Der er indmeldt en 
plan. Som en del af planen flyttes folkesundhedsvidenskab til Hjørring. Det har ikke været en nem 
beslutning, men der er godt samarbejde med Hjørring Kommune og Regionshospital Nordjylland, og 
der arbejdes på at sikre gode rammer og infrastruktur samt et samlet miljø i Hjørring. Der vil samtidig 
blive arbejdet for at sikre at folkesundhedsvidenskab forbliver en integreret del af SUND.    

 
Pause   

 

(kl. 14.50-15.00) 
10. Drøftelse og godkendelse af årshjul for SUND akademisk råd 2022 

Bilag 2022-1-10a: Sagsfremstilling 
Bilag 2022-1-10b: Udkast årshjul for SUND akademisk råd 2022 
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet.  
 
Til punktet er udsendt udkast til årshjul for SUND akademisk råd 2022. Årshjulet er udgangspunktet 
for fastsættelse af dagsorden forud for de enkelte møder med supplering af ad hoc punkter. 
 
Akademisk råd godkendte årshjulet.  
 
Der indkom ønske om drøftelse af de nye ph.d.-programmer på et kommende møde.  

 

11. Drøftelse af forslag til temadrøftelser på SUND akademisk råds seminar marts 2022 
Bilag 2022-1-11a: Sagsfremstilling 
 
Lars Hvilsted Rasmussen indledte punktet. SUND akademisk råd har i 2021 ytret ønske, at der plan-

lægges et fysisk halv- eller heldagsseminar i SUND akademisk råd. Formålet med seminaret er mu-

lighed for mere dybdegående drøftelser af udvalgte temaer og samtidig mulighed for at styrke relati-

oner og netværket i akademisk råd særligt ovenpå flere år kun med online møder. 

 

Af hensyn til planlægningen af seminaret er der behov for input til temaer, som akademisk råd øn-

sker at drøfte og ligeledes repræsentanter fra akademisk råd, som er villige til at lave korte indled-

ningsoplæg, som kan sætte rammen for drøftelserne. 

 

Akademisk råd havde følgende forslag til temaer: 

- Ligestilling og diversitet i sammensætning af bedømmelsesudvalg – repræsentation og fair ar-

bejdsvilkår 

- Akademisk råds rolle i beslutningsprocesser 

- SUND’s fremtidige økonomi – hvad kan den enkelte medarbejder gøre for at understøtte en øko-

nomi i balance? 

- SUND VISION 2030 – ”Læger og ingeniører finder løsninger sammen”  

 

Akademisk råd besluttede, at seminaret afholdes som et fysisk heldagsseminar den 15. marts 2022. 

Formandskabet sammensætter et program og går i dialog med forslagsstillerne ift. forberedelse og 

afvikling af de udvalgte temaer.  
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Carsten Bjarkam ankom til mødet. René Ernst Nielsen forlod mødet. Akademisk råd var forsat be-

slutningsdygtigt i og med at 12 af 15 medlemmer var tilstede.    

 

12. Meddelelser 
Bilag 2022-1-12a: Sagsfremstilling 
 
Lars Hvilsted Rasmussen orienterede om meddelelser fra AAU og SUND herunder:  
 
- Etablering af forsøgsordning for Spouse career programme ved AAU 

For at styrke tiltrækning og fastholdelse af internationale forskere på AAU, har direktionen bevilli-
get 200.000 DKK til en forsøgsordning, hvor en dedikeret indsats skal hjælpe medfølgende part-
nere (spouses) til internationale medarbejdere i job. International Staff Unit (ISU) har indgået en 
samarbejdsaftale med Konsulenthuset Ballisager, som tilbyder jobgaranti og et målrettet 
”Spouse career programme”. Hvert fakultet har i udgangspunktet to pladser, og ubesatte pladser 
ryger tilbage i en fælles pulje for at sikre, at alle erfaringer bliver høstet af indsatsen, der indtil 
videre kun kører i 2022. 

 
13. Evt.  

Akademisk råd italesatte udfordring ifm. de seneste skriftlige godkendelser af bedømmelsesudvalg. 

Der har været flere sager, hvor der har været kommentarer. Der blev udtrykt en uklarhed om, hvor-

vidt sagerne er godkendt, og akademisk råds rolle i forbindelse med de skriftlige behandlinger.  

 

Det blev aftalt, at Lasse Panny Pedersen følger op med SUND’s HR-partner, og at det undersøges 

om der er behov for en dialog med HR om de skriftlige godkendelser.   

 

14. Nedsættelse af bedømmelsesudvalg til behandling af doktorafhandling indleveret af professor Mi-

chael Skovdahl Rathleff 

 

Punktet blev behandlet efter punkt 6. Carsten Bjarkam deltog ikke i behandlingen, René Ernst Niel-

sen deltog i behandlingen.  

 

Anne Estrup Olesen, Carsten Dahl Mørch og Kristian Kjær Petersen erklærede sig inhabile og indgik 

ikke i behandlingen af indstillingen. Akademisk råd var forsat beslutningsdygtigt, i og med at 9 af 15 

medlemmer var til stede.  

 

Indstillingen blev forelagt akademisk råd, som besluttede, at den ikke kunne behandles uden pas-

sende tid til at gennemse materialet. Det blev besluttet, at materialet sendes til ekstraordinær skriftlig 

behandling i akademisk råd med et døgns frist for tilbagemelding.  

 


